
Protokół Nr LII

z sesji Rady Miejskiej w Staszowie, która odbyła się w dniu 14 października 2021 roku w  sali

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.         

W sesji wzięło udział 20 radnych na ogólną liczbę 21 radnych (lista obecności w załączeniu do

protokołu – zał. nr 1).

Radni nieobecni: Pani Anna Karasińska.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów;

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów;

Pan Sławomir Mikula – Sekretarz Miasta i Gminy Staszów;

Pani Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów;

Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta i Gminy Staszów,

Sołtysi.

Ad. 1    

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie dokonał otwarcia sesji,

stwierdził quorum i powitał zebranych.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy Staszów Leszek Kopeć wraz z  Z-cą Burmistrza Ewą Kondek

i  prezydium  Rady  Miejskiej  w  Staszowie wręczył  przedstawicielowi  Komendy  Powiatowej

Policji w Staszowie materiały kampanii realizowanej w ramach projektu dla uczestników ruchu

drogowego  „Odpowiedzialny  Kierowca”.  Kampania  opiera  się  na  profesjonalnych  materiałach

edukacyjno  –  profilaktycznych  skierowanych  do  dzieci  ze  szkół  podstawowych,  młodzieży

gimnazjalnej  i  ponadgimnazjalnej,  młodych  kierowców  oraz  dorosłych  użytkowników  dróg.

Główne cele kampanii to: walka z kierowcami prowadzącymi samochód pod wpływem środków

odurzających lub alkoholu,  promocja bezpieczeństwa w ruchu drogowym, poprawa znajomości

przepisów, samodoskonalenie własnych umiejętności, umiejętność udzielania pierwszej pomocy. 

Ad. 2

Pan  Ireneusz  Kwiecjasz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Staszowie przedstawił

proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 28 września 2021 r.

4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a)  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  i  Gminy  Staszów  na  lata
2021 – 2035 – projekt nr 413/21, 
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b) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2021 rok –  projekt nr 
414/21,                           

c) zmiany uchwały nr XXX/280/2020 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 24 września 2020
r. w sprawie wyrażenia woli ustanowienia św. Jana Pawła II – Papieża Patronem Miasta
i Gminy Staszów – projekt nr 415/21,

d)  przyjęcia zasad udzielania dotacji  celowej na wymianę systemów grzewczych w celu
ograniczenia emisji zanieczyszczeń powietrza na terenie miasta i gminy Staszów – projekt
nr 420/21,

e)  uchwalenia Strategii  Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Staszów na lata
2021 – 2026 – projekt nr 417/21,

f)  wyrażenia  zgody  na  udzielenie  dotacji  z  budżetu  Gminy  Staszów  dla  publicznych
przedszkoli,  niebędących przedszkolami specjalnymi, prowadzonymi przez osoby prawne
niebędące jednostkami samorządu terytorialnego oraz osoby fizyczne w wysokości wyższej
niż  określona  w art.  16  ust.  1  ustawy o  finansowaniu  zadań oświatowych –  projekt  nr
416/21,

g) wyrażenia  zgody  na  wniesienie  prawa   własności  nieruchomości  jako  wkładu
niepieniężnego (aportu) do spółki SIM SMS Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością –
projekt nr 418/21.

5. Wolne wnioski w tym:

- informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Staszowie o wynikach dokonanej analizy
oświadczeń majątkowych za 2020 rok;

- informacja Burmistrza Miasta i Gminy Staszów o wynikach dokonanej analizy oświadczeń
majątkowych za 2020 rok;

- informacja Burmistrza Miasta i Gminy Staszów z działalności za okres od 14.09.2021 r. do
12.10.2021 r.

6. Zamknięcie sesji.

Po zapoznaniu z  proponowanym porządkiem głos  zabrał Burmistrz Miasta i  Gminy Staszów

Leszek Kopeć, który zawnioskował o wprowadzeniu do porządku obrad:

- projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Wiśniowa na lata

2021 – 2030 – projekt nr 421/21.

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłoszono.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Staszowie  Ireneusz  Kwiecjasz  poddał  pod  głosowanie

wniosek  o  wprowadzenie  do  porządku  projektu  uchwały  nr  421/21,  który  został  jednogłośnie

przyjęty (obecnych było 20 radnych).

Rada  Miejska  jednomyślnie  zatwierdziła  porządek  obrad  z  uwzględnieniem  tego  wniosku

(obecnych było 20 radnych).

Porządek obrad po zmianach:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.
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3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 28 września 2021 r.

4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a)  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  i  Gminy  Staszów  na  lata

2021 – 2035 – projekt nr 413/21, 

b) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2021 rok –  projekt nr 

414/21,                           

c) zmiany uchwały nr XXX/280/2020 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 24 września 2020

r. w sprawie wyrażenia woli ustanowienia św. Jana Pawła II – Papieża Patronem Miasta

i Gminy Staszów – projekt nr 415/21,

d)  przyjęcia zasad udzielania dotacji  celowej na wymianę systemów grzewczych w celu

ograniczenia emisji zanieczyszczeń powietrza na terenie miasta i gminy Staszów – projekt

nr 420/21,

e)  uchwalenia Strategii  Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Staszów na lata

2021 – 2026 – projekt nr 417/21,

f)  wyrażenia  zgody  na  udzielenie  dotacji  z  budżetu  Gminy  Staszów  dla  publicznych

przedszkoli,  niebędących przedszkolami specjalnymi, prowadzonymi przez osoby prawne

niebędące jednostkami samorządu terytorialnego oraz osoby fizyczne w wysokości wyższej

niż  określona  w art.  16  ust.  1  ustawy o  finansowaniu  zadań oświatowych –  projekt  nr

416/21,

g) wyrażenia  zgody  na  wniesienie  prawa   własności  nieruchomości  jako  wkładu

niepieniężnego (aportu) do spółki SIM SMS Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością –

projekt nr 418/21,

h) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Wiśniowa na lata 2021 – 2030 – projekt nr

421/21.

5.  Wolne wnioski w tym:

- informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Staszowie o wynikach dokonanej analizy

oświadczeń majątkowych za 2020 rok;

- informacja Burmistrza Miasta i Gminy Staszów o wynikach dokonanej analizy oświadczeń

majątkowych za 2020 rok;

- informacja Burmistrza Miasta i Gminy Staszów z działalności za okres od 14.09.2021 r. do

12.10.2021 r.

      6.   Zamknięcie sesji.
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Ad. 3

Radni  nie  mieli  uwag  do  protokołu  nr  LI  z  sesji  z  dnia  28  września  2021  roku  i  przyjęli  go

jednomyślnie (obecnych było 20 radnych).

Ad. 4 a

Pani Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów zapoznała z projektem uchwały       

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2021 – 2035 –

projekt nr 413/21.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LII/415/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 b

Pani Henryka Skowron przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie

Miasta i Gminy Staszów na 2021 rok – projekt nr 414/21.

Radny Tomasz Otrębski poprosił o informacje w zakresie zwiększenia dotacji podmiotowej na

stypendia dla uczniów w kwocie 3 889,00 zł. oraz zmniejszenia wydatków budżetu Miasta i Gminy

Staszów w związku ze zmniejszeniem zadania inwestycyjnego pn.:”Przebudowa ulicy Kościuszki

i Towarowej w Staszowie” w kwocie 4 460 000,00 zł. Zapytał, czy nie jest możliwe przesunięcie

środków na realizację innego zadania inwestycyjnego.

Pani  Jolanta  Macias  –  Kierownik  Wydziału  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  wyjaśniła,  iż  na

stypendia  szkolne  została  zabezpieczona  kwota  38  889,00  zł,  z  czego  35  000,00  zł  pochodzi

z dotacji, zaś 3 889,00 zł to wkład własny gminy. Złożonych zostało 91 wniosków, z czego 6 nie

przeszło  weryfikacji  z  uwagi  na  przekroczenie  kryterium  dochodowego  na  osobę.  Ponadto

Kierownik poinformowała, iż zostały również złożone 3 wnioski o zasiłki szkolne.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów  Leszek  Kopeć odnosząc  się  do  zapytania  dotyczącego

zmniejszenia wydatków na zadanie inwestycyjne pn.:”Przebudowa ulicy Kościuszki i Towarowej

w Staszowie” w kwocie 4 460 000,00 zł wyjaśnił, iż umowa na realizację zadania została zawarta

na okres 2021 – 2022. Ze względu na czynniki techniczne wykonawca w obecnym roku nie wykona

zaplanowanego zakresu robót,  co  zostanie  zrealizowane w 2022 roku.  Przypomniał,  iż  zadanie

realizowane  jest  przy  udziale  środków  zewnętrznych,  w  związku  z  czym  nie  jest  możliwe

przesunięcie środków na realizację innego zadania. 

Radny  Wojciech  Charyga odniósł  się  do  zmniejszenia  wydatków  w  dziale  801  „oświata

i  wychowanie”  w  związku  ze  zmniejszeniem  dotacji  dla  Niepublicznego  Specjalnego  Punktu
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Przedszkolnego Stowarzyszenia Pomocy Niepełnosprawnym „My i Świat” w kwocie 47 843,00 zł

i zapytał, z czego wynika to zmniejszenie.

Skarbnik Miasta i Gminy Staszów Henryka Skowron wyjaśniła, iż zmniejsza się środki w dziale

801 „oświata i wychowanie”, ponieważ w dziale tym jest wystarczająco środków i przenosimy je

do  działu  854  „edukacyjna  opieka  wychowawcza”  w  związku  ze  zwiększeniem wydatków  na

dotację  dla  Niepublicznego  Specjalnego  Punktu  Przedszkolnego  Stowarzyszenia  Pomocy

Niepełnosprawnym „My i Świat” w kwocie 10 923,00 zł i w dziale 801 „oświata i wychowanie”

w związku  ze  zwiększeniem dotacji  podmiotowej  dla  Niepublicznego  Przedszkola  Specjalnego

„Promyk Słońca” w Staszowie w kwocie 147 064,00 zł.

Radni nie podjęli dalszej dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LII/416/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 c

Pan  Sławomir  Mikula  –  Sekretarz  Miasta  i  Gminy  Staszów  przedstawił  projekt  uchwały

w sprawie  zmiany uchwały nr XXX/280/2020 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 24 września

2020 r. w sprawie wyrażenia woli ustanowienia św. Jana Pawła II – Papieża Patronem Miasta i

Gminy Staszów – projekt nr 415/21.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LII/417/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 d

Pani  Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów przedstawiła projekt uchwały

w sprawie przyjęcia zasad udzielania dotacji celowej na wymianę systemów grzewczych w celu

ograniczenia  emisji  zanieczyszczeń  powietrza  na  terenie  miasta  i  gminy  Staszów  –  projekt  nr

420/21.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LII/418/2021
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(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 e

Pani  Sylwia  Dyl  –  Kierownik  Wydziału  Spraw  Obywatelskich  i  Społecznych  zapoznała

z projektem uchwały w sprawie  uchwalenia Strategii  Rozwiązywania Problemów Społecznych

Gminy Staszów na lata 2021 – 2026 – projekt nr 417/21.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LII/419/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 f

Pani Jolanta Macias – Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu przedstawiła projekt

uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  udzielenie  dotacji  z  budżetu  Gminy  Staszów  dla

publicznych  przedszkoli,  niebędących  przedszkolami  specjalnymi,  prowadzonymi  przez  osoby

prawne niebędące jednostkami samorządu terytorialnego oraz osoby fizyczne w wysokości wyższej

niż określona w art. 16 ust. 1 ustawy o finansowaniu zadań oświatowych – projekt nr 416/21.

Na  zapytanie  radnego  Tomasza  Otrębskiego dotyczącego  wskazania  placówek  dla  których

przewidziana  jest  dotacja  Kierownik  Jolanta  Macias  wyjaśniła,  iż  chodzi  o  przedszkole

w Wiśniowej.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LII/420/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 g

Pani  Agnieszka  Gilbert  –  Kierowniki  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami,  Geodezji

i  Rolnictwa przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie   wyrażenia  zgody  na  wniesienie  prawa

własności  nieruchomości  jako  wkładu  niepieniężnego  (aportu)  do  spółki  SIM  SMS  Spółka

z ograniczoną odpowiedzialnością – projekt nr 418/21.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LII/421/2021
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(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 h

Pani  Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów przedstawiła projekt uchwały

w sprawie  zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Wiśniowa na lata 2021 – 2030 – projekt nr

421/21.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LII/422/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 5

W  wolnych  wnioskach  radny  Tomasz  Otrębski ponownie  zgłosił  kwestię  kompleksowego

remontu parkingów przy ul. H. Kołłątaja w Staszowie przy budynkach mieszkalnych 6, 8 i 10.

Ponadto  wniósł  o  wykonanie  kompleksowego  remontu  zatoki  parkingowej  wraz  z  likwidacją

dolnego chodnika oraz przeniesieniem oświetlenia ulicznego na górną część istniejącego chodnika

na ul. Komisji Edukacji Narodowej w Staszowie. Przypomniał o zgłaszanym wniosku w sprawie

zlokalizowania przejścia dla pieszych w rejonie ulicy Kolejowej i Zielonej Doliny w Staszowie.

Radny  Jacek  Maruszewski podziękował  Burmistrzowi  za  realizację  zadania  dotyczącego

przycięcia  gałęzi  drzew  przy  drodze  wojewódzkiej  w  miejscowości  Sielec.  Ponadto  poprosił

o  informacje  w  zakresie  protestów  mieszkańców  osiedla  Małopolskie  w  Staszowie  w  sprawie

zamierzeń budowy bloków mieszkalnych w rejonie przedmiotowego osiedla. 

Radny Zdzisław Brzyszcz przypomniał o pilnej potrzebie remontu mostka – przejścia przez kanał

rzeki Czarnej w miejscu przejścia z ul.  Nową w kierunku ul. Łazienkowskiej i ul. Krakowskiej

w  Staszowie.  Ponadto  odniósł  się  do  spotkania,  jakie  w  ostatnich  dniach  miało  miejsce

z  przedstawicielami  Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie  i  radny stwierdził,  iż

istnieje  możliwość rozwiązania problemu remontu tego przejścia  przy pomocy i  wsparciu Wód

Polskich. Dodał, iż w sprawie wstępnie ustalono, iż Wody Polskie dokonają oczyszczenia kanału

w tym rejonie, zaś ze strony władz gminy należy ustalić wraz z Wodami Polskimi wspólny program

działania.   

Radny Zbigniew Wojciechowski poruszył kwestię trudnych warunków sanitarnych i lokalowych

w budynku ZS PSPiP w Kurozwękach. Zwrócił się do władz gminy o monitorowanie możliwości

pozyskania środków zewnętrznych na wykonanie niezbędnych prac remontowych w tym obiekcie. 

Radny Mariusz Łazarz odniósł się do kwestii odbywających się zebrań osiedlowych i sołeckich.

Zgłosił  potrzebę,  a  zarazem  prośbę  informowania  radnych  z  danego  rejonu  o  planowanych
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zebraniach  w  formie  pisemnej,  sms  bądź  e-mail,  z  uwagi  na  możliwe  przeoczenie  ogłoszeń

o zebraniach na słupach informacyjnych.

Radny Bonifacy Wojciechowski  podziękował władzom gminy za przycięcie krzaków w rejonie

garaży przy „starym szpitalu” oraz usunięcie wierzby stanowiącej zagrożenie bezpieczeństwa na

terenie osiedla Wschód w rejonie bloków przy ul. Kilińskiego. 

Radny Dominik Rożek wniósł o rozeznanie kwestii udziału MG SPZOZ w Staszowie w projekcie

realizowanym przez Ministerstwo Zdrowia w zakresie pakietu badań profilaktycznych w ramach

programu Profilaktyka 40 PLUS. Dodał, iż obecnie na terenie naszej gminy z programu korzysta

jedynie SCM w Koniemłotach.

Radny Zdzisław Brzyszcz przypomniał o potrzebie remontu chodnika w rejonie bloku Kołłątaja 4

w Staszowie.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów  Leszek  Kopeć  w  pierwszej  kolejności  odniósł  się  do

zapytania radnego  Tomasza  Otrębskiego  w  zakresie  kompleksowego  remontu  parkingów  przy

budynkach nr 6, 8 i 10 ul. Kołłątaja w Staszowie i przebudowy ul. Komisji Edukacji Narodowej w

Staszowie. Ponowienie wyjaśnił, iż na obecną chwilę ich realizacja nie jest możliwa z uwagi na

brak wystarczających środków w budżecie. Dodał, iż jak informował na ostatnich sesjach corocznie

wykonywane są drobne remonty nawierzchni parkingowych, zgodnie z przyjętym harmonogramem

potrzeb w tym zakresie. W sprawie zlokalizowania przejścia dla pieszych w rejonie ulicy Kolejowej

i  Zielonej  Doliny  w  Staszowie  wyjaśnił,  iż  zadanie  to  leży  w  kompetencji  Zarządu  Dróg

Wojewódzkich, w związku z czym od nich należy egzekwować stanowisko. 

Radny  Tomasz  Otrębski  wyraził  niezadowolenie  w  zakresie  braku  realizacji  od  wielu  lat

kompleksowego  remontu  parkingów  przy  ul.  H.  Kołłątaja  w  Staszowie  przy  budynkach

mieszkalnych 6, 8 i 10. 

Odnosząc  się  do  zapytania  radnego Jacka  Maruszewskiego  w zakresie  protestów mieszkańców

osiedla Małopolskie w Staszowie w sprawie zamierzeń budowy bloków mieszkalnych w rejonie

przedmiotowego osiedla  Burmistrz Leszek Kopeć wyjaśnił, iż inwestycja realizowana jest przez

prywatnego  inwestora.  Warunki  zabudowy  dla  tej  inwestycji  obejmują  budowę  4  bloków

mieszkalnych  na  obszarze  osiedla  Małopolskie.  Dodał,  iż  na  etapie  wydawania  warunków

zabudowy  strony  postępowania  nie  zgłaszały  uwag,  protestów,  co  do  realizacji  inwestycji.

Nadmienił, iż inwestor widzi możliwość rozmowy i gotowy jest na zmiany warunków, jeżeli będzie

istniała  taka  możliwość.  W  zakresie  informowania  radnych  z  danego  rejonu  o  planowanych

zebraniach w formie pisemnej, sms bądź e-mail wyjaśnił, iż zebrania zwoływane są przez sołtysów

i  przewodniczących  osiedli,  w  związku  z  czym  po  ich  stronie  leży  kwestia  informowania

zainteresowanych osób. W sprawie udziału MG SPZOZ w Staszowie w projekcie realizowanym
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przez  Ministerstwo  Zdrowia  w  zakresie  pakietu  badań  profilaktycznych  w  ramach  programu

Profilaktyka  40  PLUS  odpowiedział,  iż  zgłoszona  kwestia  zostanie  rozpoznana.  W  zakresie

poprawy  warunków  sanitarnych  i  lokalowych  w  budynku  PSPiP w  Kurozwękach  wyjaśnił,  iż

sprawa jest nam znana i monitorowana. Dodał, iż jedyna możliwość poprawy warunków w obiekcie

ZP PSPiP jest możliwa po uzyskaniu wsparcia środków zewnętrznych. 

Radny Piotr Kasperkiewicz odniósł się do wniosków zgłaszanych przez radnych. Stwierdził, iż

radni  zgłaszając  potrzebę  realizacji  danego  wniosku  powinni  jednocześnie  wykazać  źródło

finansowania  inwestycji,  to  jest  skąd  przesunąć  dane  środki.  Ponadto  wyraził  opinię  o  niskim

zainteresowaniu  i  zaangażowaniu  mieszkańców w udziale  w zebraniach  osiedlowych,  na  które

przychodzi bardzo mała liczba osób. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Staszowie Beata Gajek Dyl  zapytała Burmistrza, czy

w  najbliższym  czasie  będzie  możliwość  przedłożenia  Radzie  Miejskiej  uchwały  w  sprawie

zastosowania dopłat do wody dla miejscowości zaopatrywanych przez spółkę Propol. 

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów  Leszek  Kopeć  odpowiedział,  iż  przedłożenie  Radzie

Miejskiej uchwały w tym zakresie będzie możliwe dopiero po zatwierdzeniu stawek przedłożonych

przez PGKiM Sp. z o. o.  i spółkę Propol przez Wody Polskie. Dodał, iż z posiadanych informacji

może to nastąpić końcem roku, bądź początkiem 2022 roku. 

Wiceprzewodnicząca Beata Gajek Dyl zapytała, czy opłaty będą wyrównane mieszkańcom.

Burmistrz  Leszek  Kopeć  odpowiedział,  iż  podejmą  działania  zastosowania  dopłat  spółkom.

Następnie  zapoznał  z  informacją  z  działalności  za  okres  od  14.09.2021  r.  do  12.10.2021  r.

(w załączeniu do protokołu) oraz przedstawił informację o wynikach dokonanej analizy oświadczeń

majątkowych za 2020 rok (w załączeniu do protokołu).

Wiceprzewodnicząca  Rady  Miejskiej  w Staszowie  Beata  Gajek  –  Dyl  odczytała  informację

Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  w  Staszowie  o  wynikach  dokonanej  analizy  oświadczeń

majątkowych za 2020 rok (w załączeniu do protokołu).

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie Tomasz Klimek  poinformował o pismach,

które od ostatniej sesji wpłynęły do Rady Miejskiej w Staszowie tj.:

- pismo z dnia 01 października 2021 r. Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie

w sprawie dotyczącej Apelu nr L/1/2021 Rady Miejskiej w Staszowie;

- petycja mieszkańców z dnia 07.10.2021 r. w sprawie budowy placu zabaw na ulicy Długiej

w Staszowie;

- pismo z dnia 04.10.2021 r. Związku Nauczycielstwa Polskiego Oddział w Staszowie dot.

prac nad budżetem gminy na 2022 rok.
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Nie podjęto dalszej dyskusji.

Ad. 6

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie podziękował za udział

w sesji, po czym zamknął jej obrady. 

Na tym protokół zakończono. 

Czas trwania sesji od godz: 10:00 do godz: 13:05. Przewodniczący

Rady Miejskiej w Staszowie

Protokolant:   ( - ) Ireneusz Kwiecjasz

Aldona Janicka
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